
Vraag 1 

Artikel 3 lid 1, De beschikbare subsidie bedragen,  totaal €40 miljoen worden die ook 

volledig benut om de importeurs en niet te vergeten de winkeliers ruimhartig te compenseren? 

Zoals beloofd? Want ik kom in mijn berekening op minder geld uit .  

Vraag 2 

Als toch blijkt dat het volledige beschikbare subsidie bedrag gebruikt moet worden om alle partijen 

toch het gevoel te geven dat ze een beetje schadeloos gesteld worden ( ruimhartig vergeten we 

even) wordt dan de volledige beschikbare subsidie aangesproken? 

Vraag 3 

Artikel 7 lid 1 heeft het over 6% van de omzet eindejaarsverkoop. Waarom is dat niet het volledige 
jaar 2019? Wij verkopen het gehele jaar en leveren slechts in 3 dagen het vuurwerk uit. Daarnaast 
word er gesproken dat de omzet word berekend aan de hand van de inkoop maal 2 . Het is toch heel 
eenvoudig uit de boekhouding te filteren wat de exacte omzet is..?? Want in deze berekening valt elk 
voordeel van scherp inkopen weg bijvoorbeeld. Wanneer er een partij goedkoop ingekocht is en je 
daar een grotere marge op kan maken word dat voordeel geheel tenniet gedaan. Daarnaast hebben 
we heel vaak nog veel voorraad over van het jaar ervoor. Dan koop je minder in om van je voorraad 
af te komen. Echter die voorraad is misschien wel ¼ of 1/3 van je omzet. Dus betekend ook een stuk 
compensatie wat je misloopt. Elk vuurwerkverkoop punt kan aan de hand van zijn boekhouding 
precies uitsplitsen wat de omzet in ieder jaar is. Dit is tevens veel eenvoudiger te checken.  

Vraag 4 

Artikel 7 lid 2 De subsidie voor de activiteiten bedraagt €3500 per winkel. Dus ongeacht of je nu 1000 
folders hebt besteld of 50.000 stuks of je nu 1 bunker hebt of 3 om te laten keuren , of je nu 10.000 
kg vuurwerk aan voorraad extern moet opslaan of 1000 kg. Het is een zeer oneerlijke verdeling .  

Heel simpel gerekend heeft een winkel met 10.000 netto omzet dus 3500 + 600 €  = €4100 

vergoeding  = 41%   en een winkel met 100.000 netto omzet  3500+6000€ = €9500 = 9,5%  

Hoe groter je verkoop punt is des te groter zijn je aanloop kosten en reeds betaalde zaken die je 

verplicht moet doen als verkoop punt.  

 

Vraag 5 

Artikel 10 lid 1 d Waarom opnieuw die 4e kwartalen terwijl er 12 maanden verkoop was in 2019. 

2020 was er verkoop maar moest het gecrediteerd worden omdat er niet uitgeleverd mocht worden. 

Vraag 6 

Artikel 13 lid 1 Waarom alleen vergoeding voor grote opslagen met meer dan 10.000kg in opslag? 



Zo blijven er heel weinig punten over maar bijv de 8000kg die ik mag opslaan neemt bij mij ook 
ruimte en kapitaal in beslag en zou voor mij ook een zeer welkome kleine 5000€ extra vergoeding 
zijn. Waarom discriminatie ?  

Vraag 7 

Toelichting 11 Aanleiding en noodzaak 2e alinea Hierin wordt weer verwezen naar de 3 dagen 

verkoop van vuurwerk maar de omzet wordt in 365 dagen gerealiseerd, dit is geen redelijke aanname  

 

Nu nog wat zaken die mij zeer zwaar op de maag liggen . 

Ik heb idee dat deze subsidieregeling door mensen in elkaar gezet is die weinig feeling hebben met 
de vuurwerkbranche en of ondernemen. Er word op het allerlaatste moment een beslissing genomen 
die voor mij ,wederom als alle andere corona maatregelen levens veranderend en zelfs van 
levensbelang zijn. Wat kunnen wij als ondernemers aanvangen met de hele kleine vergoeding , zeker 
wanneer je deze wegzet tegen je normale winst en/of omzet die je normaal gesproken maakt. 
Wanneer het een klein beetje de verkeerde kant opvalt met je voorraad die je nog had en een scherp 
inkoop beleid kan het zo maar zijn dat je dus met een verkoop van € 200.000 ergens rond de € 
10.000 compensatie krijgt. Daar gaan dan je gemaakte kosten af en een stuk belasting !  

Nou de vlag kan uit ! Halleluja !  

In kamerstuk kst-28684-639.pdf hebben diverse kamerleden het over ruimhartig dus kijk nog eens 

goed wat er mogelijk is. Want dit is de doodsteek namelijk voor een groot aantal bedrijfjes.  

 

Het zou simpeler en vooral eerlijker als er naar de volledige omzet van vuurwerk 2019 wordt 

gekeken, we hebben tenslotte allemaal belastingaangifte gedaan dus makkelijker kunnen we het niet 

maken. 

Maar de bedenker van dit wel moeilijker…  

En de mensen die daadwerkelijk met een grote zak geld naar huis gaan zijn de… importeurs. En ik gun 
het een ieder maar het mag wel een keer op een evenredige manier. Het lijkt ondertussen wel een 
misdaad te zijn wanneer je vuurwerk detaillist bent.  

Met vriendelijk groet. 

Edwin Vader  

EdRaket.nl  


